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 חזון: -פרשת "דברים"  

נראה טעם לזה השם, מבואר בתרגום אונקלוס: "פתשגן אורייתא", ומשמעו פירוש ובאור עד שמעמיד על     -  'משנה תורה'"  

דקדוק לשון התורה. ומשום דכלל זה הספר ועיקרו בא להזהיר על עמל תורה לפרש דקדוקי המקרא וזהו תלמוד. וכל המוסר  

בא לזה התכלית שיקבלו על עצמם עול התלמוד מפני כמה עיקרים שיבואר בגוף    בוי דברים שהיה משה רבינו מוכיחם, הכליור

יה  תה   לשון שינון של תורה. ואם נרצה לפרש משנה מלשון כפול, כהבנת הגמראה'  משנה תור' הספר. משום הכי נקרא בשמו

לפי    הכוונה הפשט ההכרחי שאין  לפי הפשט ביחוד על זה הספר. משום דבזה הספר יש הרבה מקראות שאי אפשר לפרש 

ויש להבין מכל זה דהמדקדק יפה בדברי מוסר שבזה הספר שיצא מפי משה רבינו    ..המקרא יוצא ממנו אלא בשתי כוונות.

ומזה יתבונן כל אחד   .ברוח קדשו, ימצא כל איש לפי ערכו דבש וחלב. עד שגם יהושע רבן של ישראל השקיף בזה הספר תמיד

 .לפי הליכות עולם לו. ואור זה הספר יהי נר לרגלו .ך נכחולפי כחו. וימצא דרך ישר להלו

אמנם ראש וסוף התוכחה שבזה הספר, הוא על החזקת חקים ומשפטים שהוא התלמוד בישראל, אשר ממנה תוצאות חיי  

ממנה  האומה והיהדות בכלל. ועל זה נכרת הברית השני בערבות מואב ובהר גריזים והוקם על להקים את דברי התורה וגו'. ו

יתד ופנה למוסרי אנשי הפעולה. הן מי שזכה לתורה ולעמלה הן מי שברכו ה' להחזיקה בקיומה וכלכולה. ועל זה נקרא זה  

 ן". אמ .ובזה תהי לנו עוז ואורה .לשנן חרבה ולהשיב מלחמתה של תורה שערה .משנה תורה הספר

 [הקדמת הנצי"ב לספר דברים]

 

 

 לכל זמן ועט  

בשבועיים האחרונים "זן דלתא" של הנגיף, הולך ומתפשט ברחבי מדינת ישראל, ולצערנו איומו אינו פוסח גם עלינו.    –קורונה  

אז אמנם טרם היו בלביא חולים בגל זה, אך מספר הנחשפים והחייבים בבידוד הולך ועולה, דבר המחייב יתר הקפדה ותשומת  

לעטות מסכות, לעדכן את אריאלה בכל כניסה לבידוד, ונתפלל כמובן שגם  לב גם אצלנו. שוב נבקש להקפיד על כל ההנחיות, 

 הגל הזה יחלוף מעלינו ללא חולים קשים. 

לאחר שבחודשים האחרונים לא הצליח צוות האיתור לאתר יו"ר מזכירות, החליטה וועדת מינויים בשיתוף    –"שליחי ציבור"  

ר את שרקה כממלאת מקום זמנית ]שתוחלף בהמשך סבב הבחירות[,  ובגיבוי המזכירות לשנות את סדר סבב הבחירות, להותי

ויו"ר עסקים. בדיון המשותף שנערך, עלתה בעוצמה רבה ההבנה, שחלק משמעותי   ולהתמקד כעת בבחירות מנהל קהילה 

ים  בקושי לאתר חברים שיסכימו לבצע תפקידים ציבוריים, נובע מתפיסתם שהם יעמדו בעין הסערה ותחת מתקפות של חבר

שיבקרו את פעולותיהם. נראה  שאם אנו חפצים בכך שחברים יסכימו לעמוד לבחירה לתפקידים ציבוריים בלביא, ראוי שנדע  

למתן את העוקצנות בשיח, ולתת גיבוי לממלאי תפקיד. חשוב תמיד לזכור שמי שבחר את ממלא התפקיד הוא אותו ציבור  

ני התפקיד ולאחריו. אולי שינוי הרוח, יקל על חברים לקבל על עצמם את עצמו, ושגם ממלא תפקיד הוא חבר ככל החברים לפ

 שליחות הציבור....

ביום שני הקרוב ייפתח אי"ה ה"בית לחיים" השני בלביא, ובכך נזכה להשלים את החלטת האסיפה שדיברה    –  "בית הזית" 

  72דירות    2לות בלביא מורכב מאיחוד של  דיירים ללביא. הבית הנוסף ]שבשל חוסר בדירות גדו  12-בזמנו על קליטה של כ 

מ"ר[, ממוקם במחנה נח"ל בשכנות למנחם וטליה עמירם. אנו שמחים מאד על העמקת שיתוף הפעולה עם חברת "כנרת",  

ועל הרחבת מעגל החברים החדשים ב"בתים לחיים" בלביא. כמובן שזו הזדמנות נוספת להרחיב עוד את מעגלי העשייה,  

פים לקחת חלק בחיבור לפעילות הבתים ולאנשים המקסימים החיים בהם! זו זכות גדולה לארח בתים  להזמין חברים נוס 

 כאלה בתוך הקהילה שלנו, ולתרום ולהיתרם ממשימה מיוחדת זו. 
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לאירוח קייטנת    ,תשעת הימים, אירח התיכון ובאמצעותו היינו שותפים כולנושנה בתקופת    כמידי  –"איל"ן במה אברכך"  

שב בלביא.  זהאיל"ן  משמעותי  גבולות,    וע  ללא  נתינה  לצרכי   24של  רגישות  עם  ביממה,  שלשעות  והרגשיים  הפיזיים    הם 

, ומזכירה לנו שוב את הפרופורציות האמתיות  החניכים ממקום מכיל ומקבל, מעניקה לנותנים לא פחות מאשר למקבלים

ע שהגיע במהלך הקייטנה, על חשיפה של חלק מהחניכות לחולה קורונה בטרם  לדברים החשובים בחיים. לצערנו בשל מיד

הגיעם ללביא, ובשל הצורך לגדוע את שרשרת ההדבקה הפוטנציאלית, נאלצנו לפזר את החניכים ולעצור את הקייטנה כבר  

להתארגן   והצליחו  החוסר,  מילוי  על  חשבו  ונתינה  עשייה  ברוח  שהתיכוניסטים  כמובן  שלישי.  התנדבות  ביום  יום  על 

אביטל  למתנדבים, לנרתמים, למפעילים, למפנקים, לתיכוניסטים, ללכל השותפים,  יישר כח    אלטרנטיבי ביום חמישי. שוב

 לפועל את מפעל החסד החשוב הזה! שתכננו, תכללו והוציאו הלה שמרוןולמתניה שוורץ והתיכון,   ותמדריכ ואופק  

מספר אירועים חריגים בתחום מהשבוע החולף, מחייבים להזכיר שוב דברים שכמעט מובנים מאליהם...    –  זהירות בדרכים

עצמנו   על  שקיבלנו  ושילוט  החלטות  ובנוסף,  ישראל,  מדינת  של  התנועה  לחוקי  ביחס  טריטוריה  אקס  אינו  לביא  קיבוץ 

דינו. בנסיעה בתוך הקיבוץ חלה חובת חגורת  מוכרחים להיות מכובדים, שכן כל תכליתם היא שמירת נפשותינו ונפשות יל

בטיחות, גם על מבוגרים וגם על ילדים, ובוודאי שתופעה של נהיגה עם ילדים על ברכי הנהג היא תופעה מזעזעת ומסוכנת!  

בנוסף, הכביש באזור הגיל הרך אסור בתנועת רכבים בשום פנים ואופן בשעות הפעילות! לא חושב שמי מאיתנו רוצה לקחת  

מצפונו פגיעה בילד שיוצא מנקודת הנחה שכביש זה נקי מרכבים בשעות אלה... אנא שימרו על הכללים, כדי שכולם ישובו    על

 הביתה בשלום. 

( וקדם  2.4( עברי )5משה שלו וילדיהם פורת )-בשבוע האחרון הגיעו להתגורר בלביא בשכירות, הדס ודוד - "ברוכים הבאים"

נו ממצפה נטופה, אחרי שהדס נחשפה לאפשרות לגור בלביא במהלך עבודתה בקבלה במלון,  )חצי שנה(. המשפחה מגיעה אלי

 והם מתגוררים בשכונת מחנה נח"ל מעל שנהב וחובב. נאחל להם נחיתה רכה ונעימה בלביא וברכת ברוכים הבאים לקהילתנו! 

יצור קשר בדברים דחופים, וגם אם לא בשבוע הקרוב אשרת את מדינת ישראל בשירות מילואים. כרגיל ניתן ל  –  "צו השעה"

 אהיה זמין בו ברגע, אשתדל לחזור עם מענה במגבלות אילוצי המרחק והזמן. 

 לשנה הבאה בירושלים הבנויה! 

 שבת שלום! 

 נתי 

 משולחן המזכירות 

 בישיבותיה האחרונות המזכירות היתה עסוקה בכמה נושאים:

מנהל העסקים הממונה על התחום החקלאי דנו בעניינים הקשורים להכנה   -( בישיבה משותפת עם הרב יהודה ויאיר ריינמן 1

 יהודית" והנוי. "סבתא מטע, גד"ש, קיבלנו דיווח מהרב ומיאיר על ההכנות עם מרכזי הענפים: לשמיטה.

יחד עם הרב יעקב  וענף שבו השתילה תדירה    - דית"תרונות ל"סבתא יהופישר כוח גדול לרב יהודה על המאמצים למצוא  

 אריאל מצאו כיוון שאליו מנחה הרב את מרכזי הענף. 

חיזוק הקשרים עם ישובים חילוניים   פרויקטים חברתיים, לגבי הצד החברתי נזרקו רעיונות הקשורים בהגברת לימוד תורה,

 יזום פרויקטים בבתי הספר הממלכתיים במועצה ועוד. י  במועצה,

 זכירות קוראת להנהלת הקהילה ולצוות קב"ע לחשוב במה שנת השמיטה המתקרבת ובאה תהיה שונה וטובה.המ

  ב צוות הגד"ש,ור  הרב יהודה,  השבוע התקיים יום עיון של הקבה"ד בנושא השמיטה וב"ה הנוכחות של לביא היתה מרשימה:

 ירות.מרכז הנוי ואנוכי נציגת המזכ -סער גולד   מרכז המטע,  -אחיה עמירם

 היה יום מלמד וטוב ואי"ה אנחנו בלביא נקבל ממנו השראה.

 מי יתן ונזכה לקיים שמיטה מדאורייתא וששנת השמיטה הקרבה אף שהיא "רק" מדרבנן תהיה ברוכה בחומר וברוח. 
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  חברים ובהנהלת ועדת  ( המזכירות דנה בנוהל המתגבש של הבטחת צרכים לאנשים עם מוגבלויות לאחר שהוא אושר בו 2

 נתי בשל ימי האבל על אחותו ז"ל נעדר מהישיבה ושבח ילון העו"ד שלנו הציג את הדברים.  הקהילה.

נשמעו קולות האומרים שיש לדון בנושא זה יחד עם יתר הדיונים הקשורים בשינוי אורחות חיינו והיה קול שאמר שמוטב  

מסודר. שהוא  ולדעת  זה  חשוב  בנושא  הטיפול  את  שניתן  כמה  עד  של    להקדים  הקרובה  בישיבתה  לדיון  יחזור  הנושא 

 המזכירות. 

 הנושא היה: תקיעות. מינויים.ועדת ( לישיבתה השבוע הזמינה המזכירות את חברי ו 3

תה  ממינויים ומשי  מיד לאחר מכן נבחרה ו.  חודשים אושרתי ע"י האסיפה כממלאת מקום יו"ר המזכירות.מספר כזכור לפני  

לצערנו המהלך תקוע ולמרות מאמצים גדולים של צוות האיתור    הראשונה יחד עם צוות מש"א היתה בחירת יו"ר מזכירות.

צוות האיתור פנה לכמעט עשרים חברה וחבר    לא נמצא עדיין מועמד שלא לדבר על שני מועמדים שיסכימו לעמוד לבחירה.

 אך ללא תוצאות. 

 קהילה ויו"ר עסקים.   מנהלהתחילה לטפל באיתור מועמדים לתפקידי מינויים טרם  כפועל יוצא מכך ו.

משמעות הדבר היא    ן שהתקנון מחייב שהוא יהיה חבר קיבוץ.ו בבחירת יו"ר מזכירות אין אפשרות להציע מועמד חיצוני מכיו

 וב גדול מאד בכל מהלך הבחירות. כעי

יש כמובן סיבות רבות ושונות לעניין אך אחת הבולטות שבהן    בעול.בשיחה עלה התסכול הגדול מחוסר נכונות החברים לשאת  

 אף זריקת בוץ בפניהם. היא חוסר התמיכה של הציבור בבעלי תפקידים ויש האומרים

 בהחלפת הדעות עלו שתי אפשרויות מרכזיות:

קהילה ויו"ר    מנהל  להמשיך לעוד פרק זמן ולעשות מעקף לבחירת תפקיד זה ולהתקדם לבחירת  -שרקה,  האחת לבקש ממני

עסקים ואז לחזור לקיים בחירה ליו"ר מזכירות בתקוה שאז ימצא המועמד הראוי שיהיה מוכן לקחת על עצמו תפקיד חשוב  

 זה.

 ההצעה השניה היא בכל זאת להעזר באדם חיצוני שיבצע את התפקיד בפועל ולידו חבר לביא שרישמית יכהן כיו"ר המזכירות. 

 מינויים לדרך.  אה ו.עם שעורי הבית האלה יצ

 מינויים עם רעיונות ותובנות משלכם ואולי להציע את עצמכם???  לפנות לו. תאני מזמינה כל אחת ואח

 ( זה אמנם לא דיווח מישיבת מזכירות אבל אירוע  שחוב לדווח עליו. 4

היתה השתתפות מרשימה    לביא.נתי ואני יצגנו את    השבוע התקיימה במועצה האיזורית פגישה ראשונה של הנהגות הישובים.

יש הרגשה שנפתח    כח גדול להנהגת מועצת שער הגליל על היוזמה והביצוע.   ישר  הן מבחינה מספרית והן מבחינת התכנים. 

 שער חדש לשיתופי פעולה בין הישובים השכנים. 

 אבות שטוב שכן טוב ובע"ה נממש את המלצתו.-)תושב המועצה( מלמד אותנו בפרקי  ניתאי הארבלי

 שרקה                   

 

 

 

 עליזה ליפניק, לעטרה גולד

 ולכל המשפחה המורחבת

 מכןאשל  העם פטירת כןבאבל כןאית

 ז"ל רחל פרלמוטר

 מן השמיים תנוחמו
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 משו ממש"א 

 על העזרה הרבה בענפים השונים.  תיכוניסטים, תבור, כרמל ויודגימלים –ראשית תודה לכל הצעירים  

 נוכחותכם מורגשת ועוזרת רבות! 

 אנא היו איתי בקשר.    –תודה גם למורים שנרתמו לעבודה, ובבקשה מכל מי שעדיין לא תיאם עבודה 

 

 השנה חודש אוגוסט לא פשוט שכן רוב הצעירים כבר יוצאים לישיבות ומדרשות ולכן יתכן וחלק מהשירותים יצטמצמו,

 ל להיענות לכל הבקשות מהענפים. ולא נוכ

 אשמח לכל פניה.   –אם יש חברים שיכולים להירתם יותר בתקופה זו 

 

 טלפוני.  ג ( באפליקציה בפלאפון במקום בחיו87זה זמן רב שאנו מדברים על מעבר לחתימת עבודה )

 אפליקציה. אנו מבקשים מכולם לעבור ל  ישנם עוד חברים מעטים שטרם עשו זאת.  חברים רבים עשו זאת.

ולכן    סטלפון  87  אפשרות הדיווח באמצעות בסוף החודש אנו רוצים להתנתק מ   מי שזקוק לעזרה מוזמן לפנות לגלעד לסיוע.
 כדאי להזדרז. 

 

 , יחולקו בתאי הדואר דוחות צבירת ימי חופשה. 2021במהלך השבוע הקרוב, ועם סיום חציון  

 שנים בלבד.   3במשך כאמור, ימי החופשה, עפ"י החלטת האסיפה, נצברים 

 " הישן, לא כלולים בדו"ח זה(.  ימי החופש)ימי החופשה הצבורים ב"בנק 

 מצ"ב טבלת ימי חופשה עפ"י גיל בהתאם לתקנון העבודה. 

 צבירה מקסימאלית של ימי חופשה  מס' ימי חופשה שנתיים  גיל 

 36 12 40עד גיל  

41-60 14 42 

61-70 16 48 

 

 והבהרות, ניתן לפנות לרותי וייס. לשאלות, בירורים  

לצד האחריות על כל    חות ובכלל על תפעול ותחזוק האיסופית "זו הזדמנות טובה להודות לרותי על מאמציה בהנפקת הדו
 נושא הגיוסים. 

 

 דרושים**דרושים**דרושים

 . רכז/ת פניות למוקדי השירות בקיבוץאנו מחפשים 

 .בעבודה השוטפת של החבר/ה ור שישתלבעבודה ביום במצטבשעתיים   -מדובר על כשעה

 לפרטים ניתן לפנות לגלילה. 

 

 , אנו מחפשים פרוייקטור שינהל את התחום בענף הבגד. כביסת המלון בקיבוץמתוך רצון לחזור לכבס את  

  אחריות כוללת על קשר עם המלון, שינוע, תיעדוף המשימות בתקשורת עם מנהלת הענף, ניהול  –מדובר על ניהול התחום  
 העובדים בכביסת המלון, כביסה, מעגלה, קיפול ואריזה. 

  חבר/ה שיקח זאת על עצמו, יעבוד גם בעבודות השוטפות היומיומיות. 

 לפרטים ניתן לפנות לגלילה.  
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 לומדים לשנת תשפ"ב

 ראשית ברכות למסיימי הלימודים בתשפ"א:

 וקהילה חינוך  –דוד מוראדי 

 ב' -לכיתות א' גננת ומורה   –רותי בולביק 

 הנדסת בניין  –שקד ששון 

 בודק מתקני הרמה – דודי קרס 

 פיזיותרפיה   -תואר שני  –תמר עמירם 

 צילום  –זוהרית שרון 

 ניהול מערכות בריאות  –אמיתי אוברמן 

 

 לאחר אישור צוות השתלמויות את רשימת הלומדים, ואישרור בהנהלת הקהילה, 

 מצ"ב רשימת הלומדים לשנת תשפ"ב:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה, גלילה יעקבס 

 מש"א

 

 

 

 

 לימודי המשך 
  

 הערות  תחום לימודים   

 שנה רביעית   פסיכולוגיה  עירית פלנזר 

 שנה שלישית ואחרונה  הומאופתיה  כרמל עמירם 

 שנה שלישית ואחרונה  ליווי וטיפול הוליסטי לילדים אורית דרור 

   4שנה שלישית מתוך  רפואה  צופיה שפר 

 שנה   מזכירה רפואית  הדס שמבי 

 שנה שלישית ואחרונה  טיפול באמצעות בע"ח  משה ועקנין 

 לימודים חדשים 
  

 הערות  תחום לימודים   

 שנה ראשונה מתוך שנה וחצי   השלמת תואר שני ביעוץ   ליאת אשכנזי 

 שנתיים שנה ראשונה מתוך  השלמה להוראה באמנות  אור - תמי בן

 שנה ראשונה מתוך שנתיים  יעוץ אירגוני ופיתוח  משה גולד 

 שנה אחת  מדריכת הורים  קרן וייס 

 שנה מתוך שנתיים  הוראת נהיגה  נתנאל יעקובוביץ 

 3שנה ראשונה מתוך  עצמת הרכות  –רפואת גוף ונפש  נגה כבשנה 

 3-4שנה ראשונה מתוך  כלכלה ומנהל/מנהל עסקים   רון ליכטנפלד 
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 קהילת לביא היקרה,

 אירועי שיא של עצב ושמחה, הם אירועים בהם מתגלה כוחה ועוצמתה האמתית של קהילה. 

 תודה והערכה רבה לכל החברים היקרים, שתמכו, עטפו ועודדו אותנו כמשפחה, בימי האבל על אחותי אפרת ז"ל. 

 שמחות, ושנזכה כולנו לשמוח בטוב הקהילה בלביא רק מתוך אושר.  מי ייתן ויירבו

 אסנת ונתי 

 

 הודעות 

 מהחינוך 

 הדסה אוברמן הודיעה על רצונה לסיים את תפקידה בארגון ספרי הלימוד.  

, הסדר תודה על הדאגה לכל אחד ואחת תודה על ארגון של ספרי הלימוד של התיכוניסטים בשנים האחרונות!  -הדסה

 מודה לך בשם כולם! והאחריות. 

 מחפש מישהו שיהיה אחראי על ספרי הלימוד לשנה הבאה.אני  -ובאותו נושא 

 צום מועיל והמשך חופש פורה

 מוראדי  דוד 

****************************** 

 עוד מעט תגיע השבת וכולנו נלבש לבן 

 ונצא לתפילת ילד קטן ... 

 

 להשתתף בתפילת ילדים,מוזמנים עם ילדיכם 

 בשבת בבוקר, 

 בבית המדרש, 

 לאחר ׳ימלוך׳. 

 

 שבת שלום! 

****************************** 

 עדכון מהכלבו לתשעה באב:

 .  10:00-13:00הכלבו יפתח בשעות   18.7ביום ראשון ט' באב 

 צום מועיל צוות הכלבו  

****************************** 
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 מועדת קליטה  

 שמחים לבשר כי בשעטו"מ משפחת שני ונועם קריסטל עוברים השבוע מעצמאות כלכלית למסלול קליטה. 

 שמחים על הצטרפותכם למשפחת הנקלטים!  -ברוכים הבאים לנועם, שני, גאיה ואלה

 מאחלים לכם קליטה נעימה, טובה ומוצלחת, 

 וקהילת לביא ועדת קליטה   

****************************** 

 מגן הנוי 

 בע''ה בעוד חודש וחצי )טיפה יותר..( תבוא עלינו שנה חדשה ..

 שנה מיוחדת!!! שנת השמיטה..

צוות גן הנוי עובד ללא הפסקה כדי להספיק לגזום לשתול לסדר ולנקות את הקיבוץ על מנת שנוכל לקיים את שנת השמיטה  

 כהלכתה. 

להכנת  מבחינ לדאוג  והקהילה  מהחברים  ומבקשים  הקיבוצית,  הפרהסיה  שטחי  על  כרגע  עובדים  אנו  העדיפויות  סדרי  ת 

 השטחים הפרטיים. )לפי ההוראות שנכתבו ע''י הרב יהודה (

כמובן שככל שנתפנה לעזור נשמח לעשות זאת, אך מכיוון שההכנות בשטחים הציבוריים הן כה רבות ועמוסות, רצוי שכל  

 ידאג לגינתו הפרטית בעצמו מבעוד מועד. חבר 

ילדים, נכדים וגם חברים אחרים מהשורה,  מוזמנים לעזור בהכנת הגינה לשכבה המבוגרת או המתקשה בכך, ע"מ שכולם  

 יגיעו מוכנים לשנת השמיטה בגינות הפרטיות.

 מי שרוצה להכין גינתו לשמיטה וצריך עזרה של כלים ו/או יעוץ נשמח לעזור !! 

 'ה שתהיה לכולנו שנת שמיטה טובה!   בע'

 צוות גן הנוי  

 

 

 

******************************* 

 

 לביא כלבבי      

תודה רבה על הובלת וארגון קייטנת איל"ן, ועל שהייתם שם   –להילה, מתניה, אביטל ואופק   ✓

 בשבילנו לכל דבר השבוע! מאיתנו התיכוניסטים
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 מזל טוב 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 לנעמי ואלי אלידין 

 מזל טוב  

 הנכדהלהולדת 

 בת למימי ואלעד

 לאלישבע ואמיתי

 מזל טוב  

 הנכדהלהולדת 

 בת לתהל ונצר

 לאלומה ריכטר

 לבת שבע ועוז

 ולכל המשפחה

 מזל טוב  

 רגל בת המצווהל

 בת למימי ואלעד

 לאפרת ואלון פרנק 

 לדינה 

 ולכל המשפחה

 מזל טוב  

 הנכד   -הולדת הבןל

 בת למימי ואלעד
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 .עדכונים מהשטח.. -בית לחיים  

בשעה טובה ביום שני הקרוב יפתח בית הזית, בית הזית הוא הבית השני שנפתח בלביא דרך עמותת כנרת אשר מפעילה את  

 מערך בית לחיים ומצטרף לבית הרימון אשר נפתח בלביא לפני שנה וחצי.  

 בית הזית יפתח בשכונת נחל א בדירה שמעל ובדירה שמימין למשפחת טליה ומנחם עמירם.

בית הזית זהה לבית  . חברים שיצטרפו לקהילה שלנו שיקלטו בבית בהדרגה במשך החודשים הקרובים 6יגורו  בבית הזית 

בית ספר ובסוף המסגרת חוזרים לבית   עבודה, שירות לאומי, - החברים יוצאים בבוקר כל אחד למסגרת שלו    -הרימון 

לחיים  , ליציאהמאוד מצפים לקראת המעברומנהלים בסיוע וליווי של מדריך את משק הבית. החברים ומשפחותיהם  

 עצמאיים מחוץ לבתי ההורים ושמחים לעשות זאת בקיבוץ לביא. 

 

 מוזמנים כולם לבוא לברך, לפגוש ולהכיר. -תתקיים בבית הזית חנוכת בית   25/7ביום ראשון ה

 ה ודרך משותפת נעימה וחוויתית. דוד, ידידיה, אוריאל, עומרי ואיתי התאקלמות רכ אילן, -מאחלים לנו ולחברי בית הזית 

 שבת שלום,  

 חיה, עירית ומיכל. 
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 ------- ------------------------------------------גזור ושמור     ------ ------------------------------------------ 

 תשעה באב שחל במוצאי שבת 

"אם חל תשעה באב באחת בשבת... אוכל בשר ושותה יין בסעודה המפסקת ומעלה על שולחנו אפילו   – סעודה מפסקת

כסעודת שלמה בעת מלכותו"  )שו"ע או"ח תקנב י( ואין אוכלים ביצה באפר. יש פוסקים שאמרו מכל מקום יש לשבת 

זה התירו אם כן מנהגו כל שבת, כדי שלא  בדאבון נפש בסעודה זו ולא לנהוג בשמחה, וכן לאוכלה בסעודת חברים, אבל גם ב

תהיה כאן אבלות בפרהסיא )מ"ב כג(. אבל יש להיזהר מאוד לגמור את הסעודה מבעוד יום, זאת אומרת לפני השקיעה )שם  

, לאחר אמירת ברוך המבדיל בין קודש לחול.  20:31. את הנעליים יש לחלוץ רק בצאת השבת בשעה 19:38כד(. בשעה 

, כדי לאפשר לחלוץ נעליים ולהכין קינות לאחר מוצ"ש ולא להכין משבת 20:45ערבית תאוחר מעט ותהא בשעה  תפילת  

 לחול. 

 הלכות תשעה באב: 

אין אומרים שלום, ואם חבירו אינו בקיא בהלכה והקדים לו שלום, ישיבנו בשפה רפה, ויודיענו   – אמירת שלום •

 בשפה רפה( כדי שלא יפגע בחבירו )תקנד, כ', מ"ב מב(   ששאילת שלום אסורה באותו יום )ולכן עונה לו

השנה מי שמותר לו לאכול בתשעה באב, צריך לעשות קודם הבדלה, גם כשמדובר ביום, ורצוי לא על יין אלא על   •

 מיץ טבעי, קולה וכיו"ב )משקה חשוב(. מברכים "שהכל" וברכת המבדיל בלי נר ובשמים.

ת בליל ט' באב ולמחרתו, שעל ידי זה מסיח את דעתו. אל יעסוק בדברים  לא יתעסק בשיחות בטלו – כובד ראש •

פחותי ערך או טיולים או עיסוקים שונים ממושכים, שעל ידי זה מסיח דעתו מן האבלות ביום זה המר של גלות  

 השכינה. ומי שמתענה אבל מתעסק בדברים בטלים ואינו עוסק בתשובה, תפס את הטפל והניח העיקר. 

, הדואגים מן הצום, יכולים להיוועץ עימי באשר לחובתם אינו מסוכן, אישה בהיריון וכן אישה המניקה חולה גם ש •

 לצום.

מותר לבלוע תרופות שאינן טעימות. ואם הן טעימות יש לעטפן בנייר דקיק )שמירת שבת כהלכתה עמ'   – תרופות  •

 ריח סעיף ח(. 

 ג( - ל יד, אבל רק עד קשרי אצבעותיו )תריג, מ"ב, בבבוקר נוטל ידיו כדרכו שלוש פעמים לכ –נטילת ידיים  •

עד חצות היום, אין לעשות מלאכה אלא אם כן היא חיונית. אחרי הצהריים, אפשר להקל, אבל אין לעסוק מלאכה  •

 כד(.-במלאכה ממושכת שעל ידי כך מסיח דעתו מן האבלות, לכן עדיף להימנע ממלאכה במידת האפשר )תקנד, כב

 הרב יהודה.   
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 פגישות אישיות עם בתי השקעות

להשקעת סכומי כסף )גדולים  אפשרויות  מגווןשני בתי השקעות )מיטב דש ואלטשולר שחם( מ  םנציגיסקרו בפנינו בחודש האחרון 

 וגם קטנים יחסית(. 

 לפיקדונות בקיבוץ .  תחליףכאנו מבקשים לקדם המהלך עליו החלטנו לעודד ולסייע לחברים להשקיע את כספם הפרטי מחוץ לקיבוץ 

בכך. המפגש מהווה הזדמנות להתייעץ, להציג   םעם חברים המעוניינינציגי בתי השקעות  השלב הבא יהיה מפגשים אישיים של

 לקבל המלצה מבעלי מקצוע על אפשרויות ההשקעה המתאימות ביותר לצרכים האישיים. שאלות, ו לשאול, צרכים אישיים

אך גם כאלו המנוהלים כבר כיום  תניתן לשלב במהלך המוצע כספים המנוהלים כיום במסגרת הפיקדונוחשוב לשוב ולהדגיש כי 

מחוץ ללביא. קיימים אפיקי השקעה מגוונים המתאימים גם לסכומי כסף קטנים יחסית ועל כן נראה שההזדמנות רלוונטית לחברים  

 רבים ואנו ממליצים לנצלה.

בחרנו לנהל את התהליך עם שני בתי השקעות שלמיטב ידיעתנו הם מבין בתי ההשקעות  –מיותר לציין ובכל זאת נעשה זאת 

המובילים בישראל. קיימים בישראל בתי השקעות רבים ומובן שכל אחד ואחד יכול לבחור את זה המתאים לו או כל ערוץ אחר 

 לניהול כספו.

לאלן דיטש ולמוסרו את דף המצורף  למלא לקחת בהם חלק םיהמעוניינ אנחנו מבקשים מחברים   על מנת להיערך למפגשים האישיים,

 .בהנהלת חשבונות,

 דיסקרטיות מובטחת !!  - או לאחד מהצוות gizbar@lavi.co.il  8956055-050אפשר להפנות שאלות לאלן 

 , אמנון סודרי, אלן דיטש חיים קליין, יאיר ריינמן

 

 

 _______________________________  שם משפחה 

 _______________________________             שם/שמות פרטיים 

 _______________________________   טלפון

 _______________________________   דוא"ל

 

 נא לסמן אפשרות אחת:

o  נציג ממיטב דש אני מעונין בפגישה עם   

o   אני מעונין בפגישה עם נציג אלטשולר שחם  

o אני מעונין בפגישות עם נציגים משני בתי ההשקעות  

o  ולא משנה לי מאיזה בית השקעות –אני מעונין לפגוש נציג בית השקעות אחד 

 אני מעדיף פגישה )נא לסמן אפשרות אחת(:

o  בשעות היום 

o  אחה"צבשעות 

o  אין העדפה 

 להשתתף בפגישה  ולא תוכלבהם ידוע לכם כבר כיום ש  31/8 - 16/7ים בין נא לציין תאריכ

 

______________________________________________________________ 

 בהנהלת חשבונות, או להניח בתיבה ליד הדלת של משרדו. בדואר הפנימי לאלן דיטשיש להחזיר  את השאלון 

mailto:gizbar@lavi.co.il
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 תשפ"א ,ה' באב  בס"ד,

 רב,   שלום
 

 

   הלכה ומעשה" –כנס "שמיטה  

ל ממשקי    100-קרוב  וחברות  חברים 

בכנס   השבוע  השתתפו  התנועה 

צירים   השמיטה. הכנס התמקד במספר 

מצוות  שמירת  מורכבות  את  המאפיינים 

לבין   הלכה  בין  אלו:  בימינו  השמיטה 

מעשה, בין היתר מכירה לאוצר בית דין, 

אותנו   כיבד  מעשי.  ליישום  אידיאל  בין 

וזו היתה הזדמנות להודות לו על שלקח על עצמו לקדם ולשפר את    הנאמתן כ  - בנוכחותו, השר לשירותי דת  

מכלולי שרותי הדת בישראל, בחירה לא ברורה מאליה. אחרי שנים רבות שהמשרד מונהג ע"י גורמים חרדיים  

אשר סדר יומם שונה מסדר יומנו, יש הזדמנות לשינוי מגמה מבורך. מטעם משרד החקלאות הגיע לכנס מיודענו  

סיון רב שנים ושמיטות ומכיר היטב את אתגרי השמיטה  יסמנכ"ל המשרד שהוא בעל הכרות ונ  –   כהןצביקה  

ולצרכנים כאחד.   , הסביר על  מטעם הרבנות הראשית כממונה שמיטה ארצי  הממונה,  אלי לבנוןלחקלאים 

ילגם,  מנהל מערך השטח של חברת מ  -   יעקב יוסיפוף. בהיבטים הפרקטיים אירחנו את  היערכות הרבנות 

אזוריים אשר   בימים אלו רשת של מפקחים  יעקב מפעיל  שזכתה במכרז השמיטה מטעם הרבנות הראשית. 

הרב  שמענו גם את  והעקרוני גם יחד,  מחתימים את החקלאים בכל הארץ על היתר המכירה. בצד הפרקטי  

שמיטות. על    3פני  שהוקם ל    -אוצר הארץ    –המובילים את אוצר הבית הדין הותיק    יצחק דביר ואיתן מאיר 

מ שמענו  דין,  בית  ואוצר  המכירה  היתר  שבין  וייטמן המתח  זאב  קיום הרב  בסוגיית  משמעותי  סמכא  בר   ,

חקלאי   של  והישרדותם  רווחתם  על  בודאות  לשמור  בכדי  המכירה  בהיתר  דווקא  מצדד  כיום  אשר  השמיטה 

רב משואות    –  הרב מאיר נהוראייומו.  ישראל. מרבית רבני התנועה נכחו בכנס והיה בכך מתן תוקף וחשיבות לק

רב קיבוץ שלוחות, היו שותפים משמעותיים בהיגוי הכנס ובהכנות אליו והם גם    –  הרב מיכאל סטבוןיצחק ו

ההערכות  השתתפו בסדר היום, הן בדבריו של הרב נהוראי בזכות היתר המכירה והן בשיתוף הציבור לאופן  

היבטי ובמשואות.  בשלוחות  השמיטה  ודיון לקראת  לימוד  בקבוצות  ביטוי  לידי  באו  השמיטה  של  נוספים  ם 

של השמיטה בימינו ועוד. בנושא    "חברתיות"הנוי בישובים, הובלת תכניות    ענףבנושאים נוספים כמו הערכות של  

הרחבנו   שמיטה רק במדפי רשתות השיווק,  ה את  רוב עם ישראל פוגש    כאשר  לציבור הרחב,משמעות השמיטה  

רת עינט קרמר ראש תכנית "שמיטה ישראלית" אשר נתנה אף היא ביטוי לרצון לשמר את הרעיון  קצת יותר בעז

הפנייה תשומת הלב לאפיקים   המקורי של שנת השמיטה, שנה של הפסקת התחרות ועידון האדם, תוך כדי  

עת הקיבוץ  רבים מהדוברים ציינו את הדומיננטיות של תנו  חדשים והנכחת שנת השמיטה במעגלי עשייה אחרים.

הדתי בהובלת נושא השמיטה ברמה הארצית ואת הכתובת שאנו מהווים לקהלים רחבים, במיוחד כאלו שאינן  
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והן בהיבט    התכניםבסיכומו של יום רבים מהנוכחים ציינו לשבח את הכנס, הן מבחינת     בקיאים ברזי המצווה. 

 הלוגיסטי.

 דיווח ביניים, מרים זרביב ואורן קלח  –בעיצומם של אירועי הקיץ  

בקיבוץ אשבל.  השנה  התקיים  ש  'בתוך הזרם ונגדומפעלות הקיץ התנועתיים יצאו לדרך! צללנו הישר למחנה '

בוגרי  בני נוער    200  -, לא היה כל זרם מים ברדיוס, אך זה לא מנע מרגע האחרוןלא צפויים הונחתו בתגרים  א

המירוץ  ולהגיע אליו יום למחרת. במקביל למחנה יצא לדרך 'מחנה  מחדש ל להירשם    י מהקיבוצים השונים-ט

ז  'לקיבוץ כיתות  חידות,  שבו  תחרותי  ', משחק  לבוגרי  להכיר משימות  ביצעו  פתרו  של    וזכו  מקורותיהם  מעט 

המרוץ    ,תיקי התנועה. למרות התחרותו  -ב'חברים טלפוניים'  נעזרו הילדים  משימות  וקיבוציה. בחלק מההתנועה  

במקום    ,במקום הראשון זכו קבוצת יבנה שאפו גדול!!!  באווירה טובה ומפרגנת בין הקיבוצים.  השנה  התנהל  

  , לנו להיפגש עם הנוערולא יכבה  לאחר שנה ש  ב."ואת המקום השלישי חלקו ראש צורים ועין הנצי  ,השני עלומים

צלל היישר  שלנו, שהזדמנות להגיד תודה גדולה לאורן קלך רכז הנוער החדש  הורגשה היטב. זוהי  השמחה  

, ניצח על הכל ביד רמה, והצליח לג'נגל בחן וברוגע. בשעת כתיבת שורות  למים העמוקים של פעילויות הקיץ

שבו זוכים בני    –י"ב מסע של מפגשים עם מגוון רחב בחברה הישראלית  -אלה מתנהל 'מסע באב', לבוגרי י'

 .  קבוצות שונות בחברה הישראלית. דיווחים מפורטים בע"ה בגליון הבאולחקור  הכיר, ללמודל נוערה

 גם אחר, גם אח 

השבוע התקיים מפגש שיח בזום, ביוזמת שיח שלום, התנועה הקיבוצית והקיבוץ הדתי ובעיצומם של ימי בין 

השסע לאיחוי  מעט  ולתרום  שלום  להוסיף  לנסות  הזדמנות  שהיו  צללו  המצרים  קצרה,  פתיחה  לאחר  ים. 

כל אחד מהם  איך  משתתפים ולאחר מפגש הכרות קצר, סיפרו ושמעו   3-4המשתתפים לתוך חדרי זום עם עוד  

האם יש משהו שניתן לעשות    -ומה חשוב לכל משתתף ולבסוף    כואב, מה  את המצב בחברה הישראלית  מבין

למליאה ושיתפו במשפט קצר בחוויה. רוב הדוברים  כדי לתקן, לחבר, לאחות. בסיום התכנסו החברים    במשותף 

חשו שהמפגש היה עבורם חשוב מאוד ושנדרש עוד זמן כדי להעמיק בשיח. יש שציינו את הרצון להדהד אותו  

החוצה לעוד שותפים פוטנציאלים. היו שאמרו שהדרך לגשר ולהתקרב היא לפעול יחד ולהימנע מהסתגרות 

שנה   70: ך עצמו. הרב איתמר חייקין סיים את המפגש באמירה של תקווה של כל פלח בחברה הישראלית, בתו

ללמד בני יהודה  ל"שנה הבאות אנחנו צריכים להקדיש    70-את ה .  "קשתראשונות עסקנו ב"ללמד בני יהודה  

חבר בה, מזמינה להציע מפגש דומה בכל פורום מגוון אחר,   . תנועת שיח שלום, שהרב איתמר חייקין"קשב

 . 50-976-11680כשהאחריות על ניהול המפגש היא על העמותה. מוזמנים ליצור קשר ולקבל פרטים נוספים: 

 תובנות כלליות   -מתחברים בתנועה 

ו עד סוף יולי  אנו צפויים להשלים את הביקור ברוב המכריע של יישובנומסע מטה התנועה בקיבוצים מתקדם  

מתחדשים(,  בשיתופים וגם  בבכל היישובים מתרחשים שינויים )גם    :הקרוב. מעט תובנות כלליות מתוך המסע

ברוב    ברובהתנועה  ה מתחדשים.  משמעותיים    הקיבוציםיישובים  צמיחה  תהליכי  מתקיימים  המתחדשים, 

יותר  קיימיםילה מחדש. ברוב הקיבוצים ומבורכים, לצד אתגרים בצד הזהות, החזון והייעוד והצורך בבניית הקה

מעורבות חברתית. הקורונה ומצבי חרום אחרים )שומר החומות( הדגישו את  המשימות וועשיה בתחום הקשב  

ללמוד  ישנן  אירגונית.  היכולת  וב   הדדית הערבות  בהילה שיתופית  חוסנה של ק שניתן  רוחביות    מהןמסקנות 

גם תכנית פעולה    ים. ניתן לזקק מהביקורנרחיב בפעם אחרתעבודה ועליהם    לתכניות  ולתרגםלתפקיד התנועה  

קיבוץ, כפי שיבואו לביטוי  הנקודתית מול חלק מהקיבוצים, וזו תלווה את הסיכומים המעשים של התנועה מול  

 בעז"ה בחודשים הקרובים 

 

 הפעילה   המזכירות  וחברי  פורת אמיתי  שלום, שבת


